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Vier jaar geleden begon een klein groepje mensen met het uitwerken van een droom: 
het zelf realiseren van een woonomgeving waar gemeenschapszin, duurzaamheid, 
zorg voor mens en natuur leidend zijn.
Het groepje werd al snel groter en de Vereniging EcoWonen Midden Nederland werd 
opgericht. Namens alle leden sta ik hier en vertel ik u ons verhaal. Mijn naam is Arie 
Esser. Ik ben toekomstig bewoner, bestuurslid en lid van de werkgroep bouw.
Als CPO (Collectief Particulier Opdrachtgever) gingen wij hard aan het werk met:
professionele begeleiding inhuren, leden werven, visie uitwerken, bouwgrond 
zoeken, architect en aannemer selecteren, het betrekken van een 
landschapsarchitect om het terrein slim, mooi en groen in te richten passend bij de 
omgeving. In de Glind vonden we een heel mooie locatie, het voormalige 
voetbalveld.
En nu staan we hier om met trots ons prachtig, uitgewerkt plan ter goedkeuring voor 
te leggen aan de raad!
Het was zeker geen eenvoudig traject maar het is gelukt om op een bijzondere 
locatie een heel mooi buurtje te ontwikkelen voor diverse inkomensgroepen en 
huishoudens. Het gaat om 7 huurwoningen van de Rudolphstichting,  24 
koopwoningen voor de mensen die lid zijn of worden van EMN.
Het betreft huizen die onder architectuur gebouwd worden en aansluiten bij de 
architectuur van huizen in de omgeving. Ze verschillen in grootte en prijsklasse en 
staan in een groene, autoluwe en natuurvriendelijke omgeving. Huizen die zoveel 
mogelijk van ecologische materialen gebouwd worden, wat mooi aansluit bij de 
duurzaamheidsambities van de Glind.

De bewoners van EMN zijn, op een huishouden na, bekend: een zeer gemêleerd 
gezelschap, van jong tot oud, van alleenstaanden tot gezinnen, grotendeels 
afkomstig uit het midden van het land, ook uit onze eigen gemeente. 
Ook een aantal Glindse bewoners was geïnteresseerd, maar zijn om verschillende 
redenen uiteindelijk toch geen lid geworden. 
De leden hebben gemeen dat zij oog hebben voor elkaar, maar zeker ook voor wat 
er gebeurt in de Glindse gemeenschap.
Door onze informatieavonden voor de bewoners, gesprekken met de 
Belangenvereniging en door onze participatie in het dorpsplatform hebben we al wat 
bewoners mogen ontmoeten. We voelen ons welkom en we snappen ook dat 
sommige mensen een kritisch geluid laten horen.
Onze intentie is om, met respect voor alles wat er klinkt in de Glind, te willen 
integreren in deze levendige sociale gemeenschap, door met onze inzet en 
aanwezigheid een bijdrage te leveren aan de voorzieningen en activiteiten in het 
dorp.
Doordat een derde van de bewoners jonge gezinnen (met 14 kinderen) onder de 40 
jaar zijn, denken we met de komst van onze buurt bij te dragen aan de leefbaarheid 
van het dorp. De inrichting van de buurt, met zo min mogelijk verharding, veel groen 
en biodiversiteit sluit mooi aan bij het vele groen dat er al is. Daarnaast zorgen de 
huurwoningen van de RS voor doorstroom.
Kortom: wij hopen dat u, net als wij, zult concluderen dat er een parel van een buurt 
voor de Glind en de gemeente Barneveld bij gaat komen, waar wij allen bijzonder 
trots op mogen zijn! Dank voor uw aandacht.


